
 

 

 

Fractieverslag 2020 

 
Na het succesvolle jaar 2019 waarin de fractie de groene en links politiek stevig op 

de kaart heeft gezet was 2020 voor een ieder een geheel ander jaar, dit had 

grotendeels te maken met Covid-19 waardoor we sinds februari geen fysieke 

vergadering meer hadden maar ook door het vertrek van Ivana Citterbartova 

waarmee de fractie terug ging naar vier personen en we de taken en woordvoering 

van Ivana opnieuw moesten verdelen. 

 

Het jaar begon goed, weliswaar nog in 2019, met een heidag waarin we als fractie 

terugkeken op de eerste twee jaar en afspraken maakten voor de komende twee 

jaren. Daarbij dienden we in februari een motie in waarin de Burgemeester met een 

voorstel moest komen voor een aanpassing van de APV ten aanzien van een 

messenverbod, deze motie kreeg raadsbrede steun en toen kwam Corona... 

 

Daar ontstond de situatie dat de eerste maanden het raadswerk voornamelijk 

gereduceerd werd tot het Presidium, daar werden de lopende zaken besproken, werd 

bepaald wat de agenda werd van de Raad en welke onderwerpen controversieel 

werden geacht en uitgesteld werden. Pas in mei is er weer een normale 

vergadercyclus ontstaan die echter geheel digitaal is en als oppositiepartij is het 

moeilijk om digitaal achter de schermen zaken te doen, dit hebben wij gemerkt in 

onze resultaten. 

 

Wij dienden sinds december 2019, 7 amendementen in, 3 unieke (betaalbare 

woningen Wilderzijde, niet bekrachtigen geheimhouding Wilderzijde en schrappen 

bezuiniging re-integratie), 3 als mede-indiener van een D66 amendement 

(overgangsperiode sociaal domein, bevriezen van OZB voor niet-woningen en 

verduurzaming beheersplan) en 1 die wij als raad gezamelijk indienden (zienswijze 

luchtvaartnota). Daarvan zijn er slechts twee aangenomen, de luchtvaartnota en het 

niet bekrachtigen van de geheimhouding. 

 

In dezelfde periode dienden wij 27 moties in, 11 unieke, 5 als mede-indiener van een 

D66 motie, 4 keer als mede-indiener van een PvdA motie, 3 keer als mede-indiener 

van een WL motie, 1 keer als mede-indiener van de CU, 1 keer als mede-indiener 

van een CDA motie en 2 keer een raadsbrede motie. Van de 27 zijn er slechts 9 

aangenomen.  

Deze coalitie die al een zeer ruime meerderheid heeft (24-9) blijkt zich in het tijdperk 

van digitaal vergaderen aan elkaar vast te houden als een drenkeling aan wrakhout 

en staat zelfs niet open voor onderzoeken naar bijvoorbeeld betaald parkeren. 

 



 

In 2021 blijven wij ons echter inzetten voor groene en linkse politiek waarbij de focus 

ligt op betaalbaar wonen, de energietransitie, diversiteit en inclusie, jeugd- en 

ouderenzorg en de gemeente gezond houden ook of wellicht juist in Corona tijd. 

 

Dat doen wij in de volgende samenstelling: 

- Marko Ruijtenberg (fractievoorzitter, lid cie. AB, Presidium, werkgeverscie. en 

plaatsvervangend lid MRDH economisch vestigingsklimaat) 

- Selgei Gabin (lid cie. Samenleving, werkgroep verbonden partijen en jurylid 

vrijwilligersprijs) 

- Menno Duk (lid cie. Ruimte) 

- Anja de Geus (lid cie’s AB, Ruimte, Samenleving en BAC) 

We laten echter de strikte commissie indeling los en werken meer op dossiers, 

waarbij het dus kan voorkomen dat Menno, Selgei of Marko in een andere commissie 

woordvoerder zijn dan waar ze eigenlijk plaats in hebben, 

 

Resumerend, 2020 was een lastig jaar maar we zijn gedreven om van 2021 een 

geweldig jaar te maken. 

 
 

 


